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REFERAT 
Bestyrelsesmøde 3. juli 2023 

 

1. Kort opfølgning siden sidste møde.  

Punktet var til drøftelse.  

 

2. hvad er status generelt med diverse sager. 

I forhold til murerarbejde. Vi skal overveje om vi skal have gennemgået murene 

omkring køkkenvask ud til gården, da der er konstateret skimmelsvamp når der er 

skiftet køkkener.  

 

3. Købmanden er blevet opsagt pr. 5. juli 2023.  

Vi holder øje og melder tilbage til AAB. 

 

4. Kommende flytteboliger.  

Der er 2, hvoraf den ene muligvis skal have flyttekøkken. 

  

5. Gennemgang af blanketten til hundeansøgning.  

Denne er godkendt og kan nu bruges til ansøgninger.  

 

6. Gennemgang og status af sagen om tinglyste m2 i tagboligerne/ og de resterende 

boliger.  

Lotte kontakter Teknologisk institut og byggeteknisk afdeling i Frederiksberg 

kommune. Pernille kontakter kontakten i AAB.  

 

7. Drift af elevatorer samt service. Det fungerer stadig ikke.  

Lotte kontakter AAB og efterlyser de gamle kontrakter, hvor AAB har bestemt, at der 

skulle opsættes lifte fra Hydrocon fremfor rigtige elevatorer. Det skal undersøges, om 

vi kan gøre brug af garantier eller andet.  

 

8. Beboerhenvendelser 

En beboer rykker for godkendelse af køkken over kollektiv råderet. Denne skulle 

være godkendt og sendt afsted.  

 

 

 

 

 

 


